

The Babes for KDF Series 1

C0149

请
相
信
我

Believe me

All Rights Reserved. National Library Board, Singapore



Produced by New Song Production Pte Ltd.

© Aug 2003 Copyrighted. All Rights Reserved.

All Rights Reserved National Library Board, Singapore

《请相信我》

作词：林文川
作曲：梁韵谊
编曲：Noizbox
录音师：高志平

你的沉寂呼吸我知道
你的盼望眼神我明白
生命总会有完美情怀
人生还值得继续期待

请相信我
我有一颗颗炽热的真心
我用一次次温暖的柔情
我给一点点真正的宁静
让我们一起拥有一个圆满的太阳

请相信我
人生是无边无际的暖和大海
只要太阳还在一定还有真爱
请相信我
只要花儿继续地开
我们彼此的诺言永远不会更改

只要你依然耐心等待
只要你没有完全忘怀
花开季节芬芳的满足
快乐春天转眼就回来

请相信我
你是皑皑大雪中的鲜花
你是莽莽沙漠中的绿洲
你是滔滔风浪中的水手
让我们一起创造一个温馨的宇宙

BELIEVE ME

Lyric: Lim Boon Chuan (林文川)
Melody: Leong Wan Yee (梁韵谊)
Music Arrangement: Noizbox
Engineer: Michael Koh (高志平)

Life begins with hope and ends with love
As we are always told
The pale, the cold, the moaning
Will never be the finale of our soul
When the sea of life's mixing
With the mad waves and the sad winds
Believe me
Stop sobbing against the wind
Load your will power
Steer your spirit
Let them both be your powerful twins
Believe me
I feel what you feel
Conquer your fears with love
Be the master of your fate

Shining sunlight, blinking stars
Must be our joyful eternity
Somewhere, somehow, someday
We shall meet in the universe of destiny
When the sea of life's mixing
With the mad waves and the sad winds
Believe me
Dare to dream your own dream
Freeze your tears
Light up your eyes
If you have courage you'll always win
Believe me
I weep when you weep
Control your tears with hope
Be the captain of your soul

制作人员简介 About The Team

专辑的作词者是林文川，他负责创作这两首中英文歌词，以及专辑内所有的中英文撰稿，目前的职业是《联合晚报》记者。

Mr Lim Boon Chuan wrote the lyrics for these two songs, and also all the Chinese and English texts of this project. He currently works for Lianhe Wanbao as a reporter.

专辑的作曲者是梁韵谊，她目前是新加坡国立大学微生物系硕士研究生，在百忙中以极大的热情，抽出了宝贵时间完成了这两首曲子。
Ms Leong Wan Yee is the composer. She embarked on this project with great enthusiasm despite tight school schedule. She is currently taking her master degree in microbiology at the National University of Singapore.

校订者是刘贞玲，她校订了专辑内所有英文文稿和英文歌词，目前的职业是《新报》记者。

Ms Low Ching Ling sub-edited the English texts and song. She is currently a reporter with The New Paper.

执行制作人是梁晶晶，她是从事电脑行业的年轻企业家，也是整张专辑的主要负责人之一。

Ms Karen New is the executive producer, one of the key people involved in this project. She is a young IT entrepreneur.

制作公司“新歌娱乐制作私人有限公司”是一家新概念的音乐制作公司，主要业务是出版音乐专辑和承接舞台项目，以及协助任何有意拥有属于自己歌曲的人士出版专辑。

New Song Production Pte Ltd is an innovative musical and entertainment production company. Their main activities include releasing new musical albums and organising events. Website: www.newsongproduction.com



宝贝姐妹简历

歌曲主唱者“宝贝姐妹”是本地一对歌唱姐妹花，近几年来逐渐在中下层民众中，走出了自己的演艺路线。虽然年纪轻轻，却不折不扣地，是真正体验过生活的歌手。这次能够协助慈善筹款，不仅让她们成为原唱者，也开始在演艺道路上，朝向了更有意义的方向前进。而属于她们个人歌曲的专辑，其实也如火如荼地在筹备中，将在不久出版。

About The Babes

THE BABES is a choir that comprises two young female singers. They are sisters who have sprung up recently in the local singers' circuit. Despite their young age, they are already experienced singers. Helping to raise funds for charity not only gives them a chance to sing their own songs, but it also leads them towards a more meaningful singing career. In fact, they are working on their debut album, which will be released soon.

The Babes for KDF

Aug 2003 New Song Production Pte Ltd All Rights Reserved

请相信我 *Believe me*



All Rights Reserved National Library Board, Singapore

肾脏透析基金简历



“肾脏透析基金” (KDF) 成立于1996年，是一家独立的慈善机关，董事局成员大多是专科医生和商界名流。目前拥有4家洗肾中心，主要协助患上肾病的低收入国民度过难关，因此每年都须要大约260万元来维持开销。他们的其中一个特点，就是尽量把行政和宣传费用控制在收到的总捐款的15%以内，这样就能拨出更多款项，为病人提供更低廉的洗肾服务。

About The Kidney Dialysis Foundation

The Kidney Dialysis Foundation (KDF) was founded in 1996. It is an independent charitable organisation. Its Board of Directors is mostly specialist doctors and business celebrities. KDF currently owns four dialysis centres and assists low-income needy kidney patients in Singapore. Hence they need about \$2.6 million a year to maintain their operations. One of their attributes is that they only use 15 per cent of total donations for their administration and marketing expenses, so they are able to allocate more funds to provide cheaper dialysis services for their patients.



Blk 333 Kreta Ayer Road #03-33 Singapore 080333

Tel: 6225 3133 Fax: 6225 0080

rights reserved. www.kdf.org.sg

